

RETURN LEGACY'S LIFE OF FULFILMENT

Career Success, A Harmonious Family, and Giving Back To Society.



ROYAL AMBASSADOR

NUREOX GRAIN NUTRITIOUS ANCIENT GRAIN BEVERAGE

Return Legacy proudly presents the brand new nutritious grain beverage, a healthy way to start your day.

HOLD ONTO YOUR DREAMS, SUCCESS WILL SOON FOLLOW

Content

0 RETURN LEGACY

Message From The CMO

Ø LEGACY HIGHLIGHT

Return Legacy Mooncake Workshop

Campaign 2017

LEGACY BRAND

NUREOX Grain

O LEGACY STAR

Royal Ambassador - Low Seok Jen

B LEGACY UPDATES

Promotions Schedule



3

RETURN LEGACY 2 Degree REOX life returnlegacymalaysia Return Legacy Malaysia Return Legacy Malaysia Ym Return Legacy Return Legacy

Message From The CMO



At Return Legacy, all Legacians are fully committed in realizing 3 key life milestones: career success, a harmonious family, and giving back to society. These are 3 core values held in high esteem within one's Return Legacy journey.

Being part of Return Legacy means putting in place a constant reminder that you are the source of your team, and that career breakthroughs and new records can only be achieved because of your commitment to the team. As an outstanding Legacian, beyond a successful career, one must also find joy in creating a harmonious family and being the pillar that your loved ones look up to for warmth.

Sharing is in the nature of all Legacians - how one can strive to achieve both a stellar career and a loving family is a message that we proudly preach to others, providing those around us encouragement and a renewed sense of purpose - spreading positivity to society. Through repeatedly practicing this simple yet powerful act of sharing, Legacians will be on the track to achieve financial freedom, family harmony, and respect of others.

To generate higher value and solidify Return Legacy's platform and ideals, we constantly carry out a variety of educational activities to inspire Legacians not only in their career, but also to realize a better life, appreciating what it truly means to find joy in work and honestly in living. This ensures we have a uniquely differentiated career platform which Legacians have always loved and supported.

Message From The CMO

Return Legacy's

fe of fulfilment

In Return Legacy, we should always see ourselves as important individuals. Despite little effort and contributions, our actions must be always taken with strong belief that every contribution could lead to life-changing moments for people around us.

Return Legacy is not only a company that promotes and sells health supplements and beauty products, but a career for you to pursue towards the betterment of your life. We consistently strive for product improvement to the highest standard and achieving to be the best career platform for Legacians to flourish their personal strengths and unleash their full potential, leveraging Return Legacy's value for the betterment of people surrounding us.

These are the values that we strongly adhere to and the drive that keeps us going. Let us move towards creating a better life together! CMO OF RETURN LEGACY ALBERT LING

MOONCAKE WORKSHOP

stival

The Lunar calendar's mid-autumn is around the corner and of course, that means mooncakes to most. To mark this celebration, Return Legacy has specially crafted a commemorative mooncake which blends red bean paste and REOXlife Mediterranean Gold along with a workshop activity which gathered friends and family from various places, allowing them to experience first-hand the process of creating a mooncake. Snow Skin Moon cake recipe

Mediterranean Gold Snowy Moon Cake

Glutinous F	Rice Flour 'koufen'	45g
Glutinous F	Rice Flour 'koufen'	(reserve) 10g
Shortening		20g
Anchor Mill	k	50ml
Mediterran	ean Gold	4 packs
Fillings		140g
Melon Seed	ds	Appropriate amount*

Steps:

 Mix Mediterranean Gold and 45g of Glutinous Rice Flour 'koufen', mix evenly.

 Measure out 20g of shortening and rub it into the mixture evenly.
 Pour 50ml of Anchor Milk into the flour mixture.

 Let the flour mixture sits for 10 minutes.

 During this period, mix the melon seeds and fillings evenly and divide it into 4 portions. 6) Divide the flour mixture into 4 portions, and then flatten it.
7) Place the fillings in the middle of the flatten dough, then wrap the edges up into a mini sphere.
8) Dust the mooncake sphere with Glutinous Rice Flour 'koufen', insert the dough ball into the mooncake mould, press firmly then invert to release the mooncake.
9) Pop the mooncake from the

mooncake mould and it is ready to be enjoyed.

Return Legacy's 5 days 4 nights

Hong Kong incentive trip

for its top notch distributors has concluded!

Exploring Asia's 🛸

Though Hong Kong is known for its skyscrapers and high population density, it is widely recognized as one of the most charismatic cities in Asia, filled with vibrance, miracles, and myth which stirs the soul. World-class buildings, fast-paced everyday lives, a modern and contemporary entertainment scene - all the elements which creates such an intriguing experience this city offers, allowing visitors to fully immerse themselves in its wonder.

CHARISMATIC

Avenue of Stars

⁴⁴ Stroll along the Avenue of Stars which is celebrating the achievements and reputation to be the 'Hollywood of the East'. ³⁹

The Peak Listen to Asia's world city humming below

CITY

city humming below with a dazzling galaxy of light.**

Madame Tussauds Hong Kong

44 Roll out the red carpet and meet all favourite celebrities at Madame Tussauds Hong Kong! 19



Ocean Park

With more than 80 attractions and rides.

Wong Tai Sin Temple

A well-known shrine and major tourist attraction in Hong Kong. **

Symphony of Lights

and indulge in the dazzling coloured lights, laser beams and searchlights of A Symphony of Lights at the Victoria Harbour.

And a set of the set o

The Big Buddha and Po Lin Monastery

Crystal cabin cable car ride with astonishing bird's eye view of the breath-taking scenery of Lantau Island underneath your feet. 31

Hong Kong Tramways -Ding Ding

"Take a step back and explore the bustling north corridor of Hong Kong Island aboard one of the city's historic trams."

GRAIN

RETURNLEGACY

GRAIN

O NUMBER ADDRESS OF AD

NEW



GRAIN

A Healthy Way

to Kick Start Your Day

Breakfast is the most important meal of the day, but it's only true if you eat the right food. Eating right in the morning helps you to concentrate, build up vitality, maintain a healthy weight, and replenish your body and brain with nutrients and energy after a long night's sleep. Therefore, choosing a heathy option for breakfast is extremely crucial in achieving optimal health.

To be healthy and satiated, modern wheat is a common choice on breakfast tables. It provides good source of complex carbohydrates that break the fast after a night of empty stomach. However, at this day and age, most modern wheats have gone through cross-breeding and genetic manipulation due to increasing demand in recent times. The refining process causes the wheat to lose 25% of its protein and other key nutrients such as fibre, vitamin B6, vitamin E and magnesium. Compared to modern wheat, ancient grains are a rarity, but it's more natural, generally less refined and usually eaten whole. Ancient grains have been part of the human diet for the past 10,000 years. According to Nutrition Society of Malaysia, ancient grains are more nutritious, satiating, and loaded with fibre, protein, vitamins and trace minerals.

NUREOX Grain

NUREOX Grain

Brighten up your day with a hearty and tasty cup of NUREOX GRAIN

Packed with natural blend of ancient grains, NUREOX Grain fits perfectly in your on-the-go lifestyle while providing you essential nutrients in just a single cup. Modern wheat is one of the common ingredients of whole grain beverages, but NUREOX Grain has combined both modern wheat and ancient grain to give you optimum nutrient content. In addition to having zero trans-fat, high in fibre, vitamin and protein, this nutrient dense NUREOX Grain offers you a high level of iron too.





On top of that, wheatgrass is another star ingredient of NUREOX Grain. Wheatgrass contains chlorophyll, essential vitamins, minerals and dietary fibre which helps to improve immunity and needed for good health.

Royal Ambassador-Low Seok Jen

HOLD ONTO YOUR DREAMS, SUCCESS WILL FOLLOW SOON



LOW SEOK JEN

10

Royal Ambassador-Low Seok Jen

"Ever since I was young, I always had the dream that one day I would have the financial independence and capability to allow my parents to live the rest of their lives comfortably. In order to make this into a reality, I studied hard, in hopes that through knowledge and professional skills would I be able to land myself a good job and career. After graduating from high school, I enrolled into university. However, I dropped out after 3 semesters – as I had decided to get married."

In a blink of an age, I entered the next pivotal stage of my life – being a mother. After giving birth, my children became the centre of my world. However, in place,

I lost my sense of self, my personal time and space, and had no close friends to speak of. My mind whirled with ideas on ways I could improve my financial situation, in order to better provide for my children. For our family, my husband and I diligently saved whenever and wherever we could. But it seemed that no matter how frugal we were, we were barely scraping by and making ends meet.

Despite the difficulty of our circumstances, I decided to look for a job after the search for other lucrative opportunities were met in vain. As tuition fees could be exempted for the children of kindergarten teachers, I had decided to become one. While being a part-time kindergarten teacher did bring in an extra income of a few hundred ringgit, it still did not suffice. After 5 years, I welcomed my third child; yet, our lives saw no drastic improvements, and I was still part of the "Moonlight Clan", living a tough existence filled with no personal financials and time.



LOW SEOK JEN

In March 2014, I came across Return Legacy, which established itself as a career-building platform. Being aware of its existence was akin to finding a shining beacon of light in my life. It was with Return Legacy could I see myself achieving my life-long dream enjoying lucrative earnings and opportunities while being in control of my own life and time. When I first joined the family, I was like a new-born baby, with no entrepreneurial experience and knowledge of the industry. But I delved into this challenge headfirst, and was willing to learn. Every time I fall, I rise stronger and strive harder. Eventually, in a short period of time, I was earning up to a 6-digit income a month with Return Legacy! I was no longer the woman who had to be a part-time kindergarten teacher in order to save a few hundred bucks. I now have the ability to improve my family's quality of life, which to me is the most valuable outcome of it all.

SSADOR

"MY WISHEUL THINKING HAS BECOME

A BEAUTIFUL REALITY"

LOW STOK JTN INTERNED AT A 45 MAY THAT FRANCES AND

(RM18,000)

WALLET

1. 116

Return Legacy allowed what seemed like wishful thinking to become a beautiful reality, providing me with the luxury of being able to purchase whatever I desired without having to be concerned about the price, in just my twenties! I was also able to travel around the world, provide my children with the best possible care, and most importantly, take care of my parents' welfare. I always thought that I would be able to achieve these ambitious goals by the age of 40; however with the good opportunity given by Return Legacy, I was able to make my dreams a reality at a vast pace.

Although not being able to complete tertiary education remains my biggest regret in life, RLEA has been a wonderful opportunity for me to continue my studies, as with each class, I am able to gain amazing self-growth and reflections. I firmly believe that learning is like a boat sailing against the current; it must forge ahead or it will be driven back.

CONFIDENTLY Achieve My Goals

Hence, whenever the HQ organizes any activities or meetings, I will surely make it a point to attend the events, regardless of the travel distance. I have even travelled all across the country, and even overseas to aid our international foreign partners to grow their respective businesses as well as to solve any challenges encountered. I am thankful and grateful for the kind teachings offered to me by the management of Return Legacy, who gave me constructive comments to help me grow and allowed me to confidently achieve my goals.

For the sake of my beloved family, I will work hard to provide them with a healthy and joyful environment to live and grow in. Of course, I love Return Legacy, my second home as well I am also grateful towards its founder Dr. Lee, and the management for creating such a positive learning environment and corporate culture for us to expand our entrepreneurial horizons. Without Return Legacy, I will not be the person I am today. Also, without Return Legacy, there will not be the countless members of our family who are bravely pursuing their dreams for a better tomorrow, today!





OCTOBER

31" OCT 2017



BRIGHTEN UP YOUR DAY WITH A HEARTY AND TASTY CUP OF NUREOX GRAIN

F.S. M.S.A.S.A.S.

Worth RM69 (WM) RM79(BM)

Share your love for nutritious ancient grain beverage with the "RL self-stirring mug", an easy and convenient way for a healthy beverage on-the-go!

RETURNLEGACY

NUREOX

GRAIN

AND THREE PAL

MUTRIE CRAWNER MUTRIE AND STREAM ADARDS

JEV

Terms & Conditions apply. "For further details please refer to our promotion memo." While stock last.





THE NEW ERA OF RETURN LEGACY

A GREATER NETWORK BEGINS HERE

ARE YOU READY?

2017

14/10 -15/10

🛦 Hotel Maya, Kuala Lumpur

21/10 -22/10

🛦 Imperial Hotel Kuching, Sarawak

& RETURNLEGACY®

For further information, please contact 03-6144 6399 *Terms & Conditions Apply.



EGAGY

An intermediate 3 days 2 nights' course for Legacy Partner (LP) and above to uncover and awaken individual's hidden potentials and abilities.





6 - 8.10.2017 SUNGAI PETANI Cinta Sayang Resort

3 - 5.11.2017 JOHOR Lotus Desaru Beach Resort Don'T Miss Out the last course in JB! **Register Now!**

Rules & Regulations:

- Legacy Code is limited to Return Legacy's Distributors with rank of LP and above only.
- Pregnant woman is not allowed to attend Legacy Code.
- 3) The Company reserves the right to decline any person as a participant of this training whose physical or mental condition may constitute due to disease, mental disease, those who is deemed offensive at the company's discretion or other related reasons. The company reserves the right to refuse refund on fees that have been paid.
- Participants are required to register and fill in all forms and questionnaires in real name. If there is any false or intentional floud identity the Company reserves the right to refuse refund on fees that havebeen paid and participation on the training.
- 6) The fees paid by the participants are valid for the registered training only. Participant who delay absent or fail to complete the training will not be refunded. Participants are required to re-enter the training within six (6) months. For participation of training after six (6) months, participants are required to repay the training fees.
- The Company reserves the right to decline any request of participation from participants without any reason.
- Dress Code: Casual and comfortable attire No sandals or slippers are allowed Please bring along your jacket / sweate Strictly no skirt for ladies' participants Only parts are allowed.

ing Fee: RM800 (including 2 days accommodation and 3 days meal)



MONTHLY SCHEDULE

Meetings to be held at Return Legacy HQ

Date	Event	Time	Speaker	Contact PIC
05/10/2017	万紫千红冰皮 月饼工作坊(BC)	8pm – 10pm	Ms. Julia Pang	Ms. Julia Pang 6017-360 4023
12/10/2017	成功实践-有效 启动模式 (BC)	8pm – 10pm	Mr. Desmond Hooi	RL Customer Service 603-61446399
19/10/2017	Product Talk (BC)	8pm – 10pm	Ms. Rennie Lau	RL Customer Service 603-61446399
26/10/2017	成功实践- 启发动力 (BC)	8pm – 10pm	Mr. Patrick Lim	RL Customer Service 603-61446399

Meetings to be held at hotels / centre

Date	Area	Venue	Time & Event	Speaker	Contact PIC
06/10/2017	Singapore	Singapore HQ	Product Talk (8C) 7.30pm - 9.30pm	Ms. Dawn Lee	Singapore Customer Service 65 62358726
06/10/2017 07/10/2017 08/10/2017	Alor Setar	Cinta Sayang Resort (Camela Ballroom, Ground Floor)	Legacy Code (BC)	Mr. Albert Ling	RL Customer Service 603-61446399
14/10/2017 15/10/2017	Kuala Lumpur	Hotel Maya (Balircom, level 2)	传承时代 (BC) (By invitation)	Mr. Patrick Lim Mr. Desmond Hooi Mr. Albert Ling Mr. Alvin Hong	RL Customer Service 603-61446399
21/10/2017 22/10/2017	Kuching	Imperial Hotel (Danum 10, level 1)	传承时代 (BC) (By invitation)	Mr. Patrick Lim Mr. Desmond Hooi Mr. Albert Ling Mr. Alvin Hong	RL Customer Service 603-61446399

*The participant is required a ticket as below: -

i. RM800 per pax to participate in Legacy Code.

ii. RM30 per pax to participate in Mooncake Workshop.

We look forward to see you there.







传承战将,让我们毁力实现人生的 三大蓝圈:事业的顺静,家庭的 和谐及社会的贡献

REOX GIO

传承国际全新营养谷粮协 料,开启忽健康的一天



AMBASSADOR ROYAL LOW SEOK JEN

^坚成

^爱功

自

会

降

临

坚

梦

想



 6承国际 营销总监致词
 6承亮点 中秋节・月饼工作坊 2017 香港旅游奖励
 6承品牌 NUREOX Grain营养饮料
 6承榜样 皇室大使 - LOW SEOK JEN
 6承资讯站 本月促销 本月活动



营销总监致词



在传承国际,传承战将们都致力于实现人 生的三大蓝图:事业的巅峰,家庭的和谐 及社会的贡献,这是传承事业极具价值的 核心元素。

加入传承事业,应当时刻提醒自己成为团队 的源头,团队因为自己的存在,在事业上变 得更突破,创造一次又一次的新纪录。而身 为卓越的传承人,不仅在事业上追求成功, 更要享受创造家庭的和谐关系,给予家人们 更温暖的感受,成为家族的依靠。

而分享,是传承人的天性,把这事业及家庭 共赢的理念不断与人分享,让周围的朋友因 此而受鼓励,重新为自己设立目标,为这个 社会注入更多正面的元素。 这简单的事不断重覆去练习,去付出,去分 享,传承人势必在财务上享受自由,家庭中 享受融洽,社会里享受尊重。

为了让传承平台更富价值,并将传承理念具体化,我们常常落实不同的教育活动,让传承人可以借此获得更多的启发,不仅对事业有帮助,更在生活上获得了很大的改善,真正明白何谓:快乐做事,正直做人,这让我们有别于一般的创业平台,也是传承人一直拥戴的平台。

营销总监致词

在传承的世界, 应当把自己看得够大够重 要,身虽渺小,但不卑微,即使只是一份 小小的贡献,也不吝于去行动,并始终坚 信自己的这一份付出可以一点一滴的改变 许多人的命运。

传承国际不仅是一家推广美容保健的国际 企业,更是一家造就他人的企业。我们不 仅追求产品上的卓越,最终我们还要带领 传承国际成为第一名的创业平台,让所有 加入的传承人都持续学习并发挥自身的潜 能,因为传承国际所提倡的理念而让周围 的人因此受益。

这是我们坚持的价值理念,也是我们为此 而持续奋斗的动力,让我们携手传承,共 创美好人生。

传承国际营销总监 ALBERT LING

价

4

7

月饼工作坊

A

7

1

农历八月十五即将来临,而说到中秋节肯定 少不了月饼。为欢庆这佳节,传承国际特别 精心打造添加了REOXlife Mediterranean Gold和红豆沙的喜庆月饼——"万紫千红", 并且举行了月饼工作坊,让来自不同地区的 家人们参与这团圆活动,体验亲手制作"万 紫千红"的欢乐。

Mediterranean Gold 冰皮月饼

糕粉	45g
糕粉 (备用)	10g
白油	20g
Anchor Milk	50ml
Mediterranean Gold	4包
馅料	140g
瓜子	适量*

先将 Mediterranean Gold 和 45g糕粉, 拌均匀
 加入白油, 搓均匀
 再慢慢倒入Anchor Milk, 搓均匀
 待放10分钟
 在这期间,把瓜子和馅料混合均匀,再平均分成4份
 把饼皮平均分成4份,再压扁
 放入馅料后包裹起来,再搓圆
 將裹好的月饼球沾上备用的糕粉,放入模具中按压
 脱模后,即可享用

做法

1) 月饼模的尺寸 - 63g 2) 皮 - 30g 馅料 - 35g



传承国际为顶尖传销商们悉心安排的5天4夜香港之旅奖励 活动圆满结束!

香港,虽是一个被高密度高楼大厦所围绕的城市,可它却拥有亚洲魅力之都的美称,是个充满活力、奇迹、神话和令人无比激动的地方。世界级的建筑、快节奏的生活、时尚摩登的娱乐享受,无不凸显这城市的惊世魅力,让家人们沉浸在其摄人心魄的魅力中,乐而忘返!



香港海洋公园 "享受超过80个景 点与刺激好玩机动 游戏"

П

審色園黃大仙祠 "香港最著名的廟宇 和香火最旺的庙宇 之一"

AND DE

幻彩咏香江 在豪华游艇上享用晚餐、 在维港的璀璨夜色下,随 着充满节奏感的音乐,发 放缤纷而闪烁跃动的灯光 、激光,上演一场巨型灯 光音乐汇演。"

大屿山 "这里风景秀丽盎然 ,乘全透明的昂坪 缆车,可一览大屿 山的全景"

香港电车 - 叮叮 "放下急促的步伐, 坐上百年历史的电 车,悠闲地探索香 港岛的北部!"

机

GRAIN



RETURNLEGACY

GRAIN

O NO TRESERVATIVE O NO AD TRESERVATIVE O NO AD TREAL COLOCRING HIGH PROTEIN O NO AD TREAL COLOCRING HIGH PROTEIN O NO AD TREAL OLIGIT ROL AND TRANS FAT O NO RAND FIBRE

RETURNLEGACY®

营养饮料

NUREOX

GRAIN

开启你健康的一天

早餐是全天最重要的一餐,但是你必须摄 取对的食物,才能维持一天的活力。早晨 摄取对的食物有助于提升专注力和活力, 维持健康体重以及帮助身体和大脑补充睡 眠所消耗的营养与能量,因此早餐必须吃 得健康营养,才能达到最佳体魄。

现代谷类是最常见的早餐选项,健康之余 还能给予饱足感。它是提供碳水化合物的 来源,让身体在经过一个晚上的睡眠后, 能够获得充足的能量。但是,当今这个时 代,绝大部分的现代谷类都是经过杂交育 种和基因拼接以提升谷粮的生产量。 然而,这些经过加工的现代谷类会流失 百分之二十五巴仙的蛋白质及主要的营 养成份如维他命B及E·群,镁元素,硒 元素等等。相比于现代谷粮,上古谷粮 尚未普及化,但它属于全谷,未经精制 加工所以比较天然。追溯回10,000年 前,上古谷粮是人类饮食的重要组成部 分。根据马来西亚营养学会(NSM), 它们可以为人类提供更多的营养及饱腹 感,同时述蕴含丰富的纤维,蛋白质, 维生素和微量元素。

NUREOX Grain营养饮料

NUREOX Grain营养饮料



除此以外,小麦草也是此配方中,其中一个主要的成 份。它含有叶绿素和必需维生素、矿物质和膳食纤维 ,有助于提高免疫力及维持人体健康所需的营养素。

9



皇室大使 - LOW SEOK JEN



皇室大使 - LOW SEOK JEN

"从小到大我都有一个梦想,就是希望 自己有能力赚取足够的金钱让爸妈过舒 适的生活。为了达成这目标,我一直很 努力地念书,希望可以透过知识与专业 技能找到一份好工作。中学毕业以后, 我报读了大学,但只念了三个学期我便 停学了——因为我决定结婚去了。"

> 转眼间,我的人生便进人另一个阶段,就是 学习如何当一位妈妈。生产后,孩子成为了 我每日生活的唯一。我失去了自己的空间, 失去了自己的私人时间,也没了朋友……我 每天都在思考如何赚取更多的金钱、如何给 孩子更好的生活。为了家,我们夫妻俩非常 努力地储蓄,可是不管我们再怎么节省,生 活仍是人不敷出。

> 基于环境上的限制,苦寻机会不果的我开始 尝试寻找工作。由于幼儿园教师的孩子念书 可豁免学费,为了省下孩子的幼儿园学费, 我便当起了幼儿园兼职教师。当时的兼职收 人仅有几百元,对生活的帮助并不大。







ROYAL AMBASSADOR

日子年复一年地过去,5年后第3名孩 子也出世了,当时的生活仍不见改善,我还是"月光族",活在没钱没时间 的痛苦中。

2014年3月,我认识了传承国际这创 业学习平台。它的出现是我生命中的 一道曙光,因为在这里我看见了梦寐 以求、集时间与财务自主的致富机会 。加入这大家庭的初期,我犹如初生 婴儿一样什么都不会,但我无惧挑战 ,愿意边做边学,跌倒后勇敢站起奋 力向前!





LOW STOKEN

结果,在很短的时间内,我在传承国际 获得了比以前多几百倍、一个月达6位数 的收入!我再也不是那位为了省下几百 块而跑去当幼儿园教师的我了。如今, 我拥有改善家人生活素质的能力,这是 我自觉最有价值的收获!

传承国际让我那遥不可及的梦想变成了 事实,20多岁就达成了"买东西不用看价 钱"、周游列国的生活,最重要的是有能 力照顾爸妈,带他们出国看世界,同时 给予孩子最好的陪伴与栽培。这些我以 为40岁以后才能完成的愿望,全透过传 承国际这平台而提前实践了。

白信 信

虽然未能完成大学是种遗憾,可是传承 商学院(RLEA)赋予我继续深造的机会 ,所上的每一堂课都让我得到极大的成 长与突破。我深信学如逆水行舟,不进 则退,所以每当总部有任何活动或会议 ,不管车程再遥远,我都会尽量出席, 甚至会到全国各地甚至是国外协助伙伴 发展事业及解决难题。感恩公司高层给 予我的耐心指导,一次又一次地击破我 的盲点,让我自信往下一个目标前进。

为了我爱的家人,我会全力打拼,让家 人能幸福快乐健康地生活在一起。当然 ,我也爱传承国际这第二个家,感恩传 承国际创办人Dr.Lee 与管理团队为我们 打造快乐的创业环境、营造良好的企业 文化。因为没了传承国际,就没有今天 的我,以及无数个勇于追求理想、心志 康宁及财务自主的传承人!









2017

14/10 -15/10

🛦 Hotel Maya, Kuala Lumpur

21/10 -22/10

🛦 Imperial Hotel Kuching, Sarawak

请联系我们的客服热线03-6144 6399 *需符合条规与条例





条件与规则

- (传承感码》只服Return Legocy LP阶级以上 的经销商参与。
- 2) 怀孕者不被允许参加《传承密码》。
- 3)本公司认为不适宜参加训练营善(因疾病精神 状态/心理不健康,对本公司存在不良影响及 其他原因)本公司有权拒绝般名者参加课程。 已缴交费用公司有权决定是否追回。
- 4)参加者须以真实身份报名及填写所有表格及 问卷。如身份不实或放素款作,本公司有权 不退回收取的费用,有权拒绝参与课程。
- 5)参加者所缴付的费用将不再接受任何退款。如 有任何变动,需在课程:4天前通知。本公司主 办单位有权不退款并不受理。
- 6)参加者所缴付的费用只有效于所报课程,参加者因故延迟、缺席或未能完成该课程,本公司将不再接受其任何退数申请。参加者须于半年内重新参与课程,否则逾期作度。
- 7)本公司有绝对权力拒绝任何申请,而不需给 于任何理由。
- 服装: 轻便套装。女生切勿穿裙, 仅服装子。 不能穿涼鞋或拖鞋, 若怕冷请携带外套。 課程费用: RM800 (包括2天住宿以及3天膳食)



18



传承国际总部

日期	活动	时间	讲师	负责人
05/10/2017	万紫千红冰皮 月饼工作坊(BC)	8pm – 10pm	Ms. Julia Pang	Ms. Julia Pang 6017-360 4023
12/10/2017	成功实践-有效 启动模式 (BC)	8pm – 10pm	Mr. Desmond Hooi	RL Customer Service 603-61446399
19/10/2017	Product Talk (BC)	8pm – 10pm	Ms. Rennie Lau	RL Customer Service 603-61446399
26/10/2017	成功实践- 启发动力(BC)	8pm – 10pm	Mr. Patrick Lim	RL Customer Service 603-61446399

酒店/□	中心
------	----

日期	区域	地点	活动及时间	讲师	负责人
06/10/2017	Singapore	Singapore HQ	Product Talk (BC) 7.30pm - 9.30pm	Ms. Dawn Lee	Singapore Customer Service 65 62358726
06/10/2017 07/10/2017 08/10/2017	Alor Setar	Cinta Sayang Resort (Camela Baliroom, Ground Floor)	Legacy Code (BC)	Mr. Albert Ling	RL Customer Service 603-61446399
14/10/2017 15/10/2017	Kuala Lumpur	Hotel Maya (Baliroom, level 2)	传承时代 (BC) (By invitation)	Mr. Patrick Lim Mr. Desmond Hooi Mr. Albert Ling Mr. Alvin Hong	RL Customer Service 603-61446399
21/10/2017 22/10/2017	Kuching	Imperial Hotel (Danum 10, level 1)	传承时代 (BC) (By invitation)	Mr. Patrick Lim Mr. Desmond Hooi Mr. Albert Ling Mr. Alvin Hong	RL Customer Service 603-61446399

*参加者需缴付入门票如下:

i. Legacy Code - 每人RW800

i. 万紫千红水皮月饼工作坊 - 每人RM30

We look forward to see you there.







RETURN LEGACY SDN BHD

BLOCK K-3-1 & 3, PUSAT PERDAGANGAN KOTA DAMANSARA

NO 12 JALAN PJU 5/1 KOTA DAMANSARA 47810 PETALING JAYA SELANGOR

€ 03-6144 6399 🛛 🖾 customer.service@returnlegacy.com 🖤 www.returnlegacy.com

👔 (Malaysia) www.facebook.com/returnlegacy26 🛛 🛞 (Malaysia) www.t.me/returnlegacymy